
Choçby ˝abami pada∏o

22 maja 2006 r. w Nieszawie odby∏o si´ inauguracyjne spotkanie Parlamentarnej Grupy Województwa
Kujawsko - Pomorskiego. Obecni pos∏owie przyj´li wspólne stanowisko w sprawie listy dzia∏aƒ,
najwa˝niejszych dla harmonijnego rozwoju naszego województwa. WÊród nich znalaz∏a si´ tak˝e
budowa nieszawskiego stopnia wodnego. Na spotkaniu zabrak∏o przedstawicieli Prawa i SprawiedliwoÊci.
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 - PrzyjechaliÊmy do Nieszawy uzgodniç list´ wa˝-
nych spraw, co do których warto, aby si´ porozumieli
parlamentarzyÊci,  niezale˝nie od tego, do jakiej opcji
politycznej si´ zaliczajà - podkreÊli∏ pose∏ S∏awomir Je-
neralski z Sojuszu Lewicy Demokratycznej. Doda∏ tak˝e:
- Chodzi o to, ̋ eby pomagaç tym sprawom w parlamencie
poprzez umieszczenie ich w projekcie bud˝etu, a potem
obron´ tych zapisów w trakcie g∏osowaƒ sejmowych.
S∏awomir Jeneralski zaznaczy∏ tak˝e, i˝ nie przez przy-
padek Nieszawa sta∏a si´ miejscem inaugurujàcym spot-
kanie Parlamentarnej Grupy Województwa Kujawsko -
Pomorskiego. - Nieszawa jest miastem symbolem inwes-
tycji, na którà d∏ugo si´ czeka i zabiega si´ o nià w mozo-
le. Budowa nieszawskiego stopnia wodnego zas∏uguje
na zdecydowane poparcie, po pierwsze dla o˝ywienia
regionu, a po wtóre dla ratowania zagro˝onej zapory we

W∏oc∏awku. Na koniec pose∏ obieca∏: - Choçby ˝abami
pada∏o, b´dziemy wydrapywaç wszyscy decyzje w tej
sprawie z biurek ministerialnych i urz´dniczych.

Tadeusz Wycichowski z biura senatora Andrzeja Perso-
na, poprzez swojego ojca zwiàzany z Nieszawà, uzna∏,
i˝ w sprawie budowy stopnia wodnego w Nieszawie
wszystko jest na najlepszej drodze: - Jestem pe∏en opty-
mizmu i nadziei, i˝ ten temat na tyle ju˝ w opinii nie tyl-
ko parlamentarzystów, ale i rzàdu, nabra∏ takiego znacze-
nia, i˝ decyzje ju˝ sà na koƒcu pozytywnego biegu tej
sprawy.

Domicela Kopaczewska z Platformy Obywatelskiej,
podsumowujàc spotkanie podkreÊli∏a: - By∏o ono wa˝ne
z dwóch powodów: po pierwsze, i˝ rzeczywiÊcie zaczy-
namy wspólnie niezale˝nie od opcji politycznych myÊleç
o najwa˝niejszych problemach ca∏ego regionu, nie tylko
swoich miast, z których pochodzimy, po wtóre, i˝ W∏oc-
∏awek sta∏ si´ integralnà cz´Êcià zadaƒ istotnych dla na-
szego województwa.

Marsza∏ek Waldemar Achramowicz opuszcza∏ Niesza-
w´ z nadziejà, i˝ spotkania parlamentarzystów b´dà po-
mocne dla wszystkich samorzàdowców w podejmowa-
niu nie tylko decyzji i w wyborze okreÊlonych kierunków
rozwoju regionu, lecz tak˝e w tworzeniu okreÊlonego
nacisku na ministerstwa czy te˝ ministrów i samego rzà-
du, dla forsowania inicjatyw istotnych dla rozwoju ziemi
kujawsko - pomorskiej.

Pawe∏ Olszewski, pose∏ PO zauwa˝y∏: - Nieszawskie
spotkanie by∏o historycznym, poniewa˝ pierwszy raz de
facto, jako parlamentarzyÊci z ca∏ego województwa spot-
kaliÊmy si´ ponad podzia∏ami po to, ˝eby wspólnie dzia-
∏aç na rzecz rozwoju regionu. Najwy˝sza pora, aby zako-
paç topory wojenne.
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Uczestnicy spotkania. Na pierwszym planie Teresa Piotrowska.

Od lewej: pose∏ Jan Wyrowiƒski , prezydent W∏oc∏awka W∏adys∏aw
Skrzypek,  starosta aleksandrowski Zbigniew ˚bikowski i prezydent
Bydgoszczy Konstanty Dombrowicz.

Tomasz Lenz (pierwszy od prawej).


